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RE: t.i. Advies en nota BR formaliseren LCDK.eml

Ter info!

In de handreiking lees ik dat het de bedoeling is dat het LCDK zich niet te veel aan inkoopregels zou moeten hoeven houden. Zie

ook bijgevoegde mailwisseling met [A

o IEEE: ik vind het een isico voor het CIBG om zo het LCDK op te nemen, inclusief de onrechtmatigheden die ze zo

gaan importeren. Zijn CIBGSe Ra op de hoogte? Lijkt me goed dat zij dit beide weten voordat er definitieve

beslissingen worden genomen. En dat als het toch doorgaat, dat er vooraf goede afspraken gemaakt worden over hoe dit zou

moeten gaan landen/ opgelost worden (je wil dat het CIBG daar zo min mogelijk last van krijgt).


